
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 27. september 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 723
Det er muligt at få et nedslag i ejendomsværdiskatten for helårsboliger samt fritidsboliger, 
hvis man er folkepensionist og har en indkomst under et vist niveau. Vil ministeren i den 
henseende oplyse antallet af:
a) berørte ejendomme opdelt på helårsboliger og fritidsboliger?
b) folkepensionister, der har gavn af nedslaget?
c) borgere, der har nedslaget som konsekvens af, at de har overtaget det fra en nu afdød 
ægtefælle?
Videre bedes ministeren oplyse skatteudgiften ved nedslaget samlet set samt udelukken
de for borgere, der overtager en afdød ægtefælles nedslag.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Carl Andersen (LA).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på carl.andersen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jesper Petersen
formand
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